
ZTPISNICA

Zobecndhozastupitel'stvakrlnan6hottila21.9.20l9o17:30

zipisnica vych(dza z nahrivky. jedn6 sa cda o jej prepis' Zastupitel'stvo bolo miestami

rusene bfrlivou komunik6ciu medzi obyvr'tcl'mi, poslancami' aj oboma stranami sfdasne'

z doho je nahr6vka nie celkom zrozumitel'r ra a preto nebolo mozn6 doslovny prepis urobit''

v pripade z6ujmu je nahr6vka k dispozic i na obecnom irrade' Pri diskusii neboli vopred

hovorene men6 rednika, z daneho titulu s')m vych6dzala spoliahajirc sa na vlastny sluch

aidentifik6ciuhovoriacejt.oby.(Poznfmkazapisovatel,ky)

Zastupitelistvo nahr6vand

Milos Jas - starosta: y6Leni p6ni, v6,zer,-' d6my, obecnd zastupitefstvo, hlavny kontrol6r

a p6na Chomanida vitam na dnesnom mim"riadnom zasadnuti' Otv6ranie zasadnutia doplnim

bod ohl,adom financovania komunitn6ho , cntra a p6n Mihal' predniesol, Ze doplni bod' Ze

lesne spolodenstvo. Toto?

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrol6r: Ja by som este chcel' Ja by som ten

5 opravil. Nie je to zLznam z kontroly, lle spr6va z kontroly' zaznam a sprava sil

rozdielne materi6ly. By som poprosil, kebl 'te napisali spr6va z kontroly'

Milo! JaS - starosta: Dobre, bude spr6v r z kontroly, pard6n. M6Ze sa stat', kaLdy do robi'

urobi aj chybu.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: Aviera veder eSte priSlo od p6na veverku Ziadost'

o zmluvu s Teach fbr Slovakia. Prisla aj ni, rrbecnii' irrad. Mohli by sme zadat' do

Milos JaS - starosta: Ja by som povedal. 7e treba asi skdr, lebo vy nie ste stotoZ' stotoZneny

s urditymi vecami a jedna vec a druh6 vet Vy ste toto do ste predloZili tieZ nem6m materi6ly

ako tak. Dobre, ja sirhlasim. Ako to chcett ' ESte raz lebo ten mail nem6m momentflne'

Rastislav Jarkovsky - poslanec: priSlo n'r obecny frad vdera eSte'

Milos Jas - starosta: tym p6dom, Ze robi rre komunitne centrum, ja som bol odcestovany' tak

som

P6n Veverka - koorrlinritor Teach for Slrlvakia: nutne to nemusi byt'ako bod'

Milo5 JaS - starosta: nem6m das ani prit 'tor

Pfn Veverka - koorinrltor Teach for Slovakia: Stadi ked' bude v bode r6zne a potom sa

o tom pobavime a

Rastislav Jarkovsky - poslanec: hej dor.re, d6vam do kolonky r6zne

Milo5 JaS - starosta: Dobre d6vam []n5' 'r'nf', kto je za

bod

dve



Prin Vysoky: ESte ked'm6Zem, prep6dte

Milo5 JaS - starosta: D6vam hlasovat'kto r., za, poslanci rozhodujI o tom. D6vam hlasovat',

kto je za tento program, aby sme sa riadili d rresnym zasadnutim.

Pritomni poslanci dvihli ruky za: Mirorlav Mihaf, Mgr. Mari6n Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, R6bert Soltis (pozn6mka zapiso. ltel'ky).

Milo5 JaS - starosta: zdrLal sa niekto hlas,rvania? Je niekto proti? Prejdeme k bodu urdenie

zapisovatel'ov a overovatel'ov z6pisnice. rdenie. Zapisovatefka pani Beli5ovri a urdenie

overovatel'ov z6pisnice Miroslav Mihaf a I(,rbert Soltis. D6vam hlasovat' kto je za aby sme

pracovali v takom zloLeni.

Pritomni poslanci dvihli ruky za: Miro.lav Mihal', Mg.. Mari6n Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, R6bert Soltis (pozn6mka zapisor ltel'ky).

Milo5 JaS - starosta: ZdrLal sa niekto hlas, ,r,ania? Je niekto proti? prejdeme k bodu kontrola

hlavndho kontrol6ra. Aha urdenie este n6vrl ,,vej komisii na uznesenie nie?

PhDr. Eva Beli5ovf - referentka OcU: uhn

Milo5 JaS - starosta: taZe bude n6vrh kornisie bude pani Beli5ov6 pisat'uznesenie. Dobre

d6vam hlasovat' kto je za, aby

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolor: o tom sa nehlasuje.

Milo5 JaS - starosta: Dobre berie na vedorrre. Nakofko tu m6me p6na Chomanida ohl'adom

komunitndho centra dopiriame bod aprejtlcme 14, 15, 16 ktomu naiprv to financovanie

komunitneho centra. TakLe d6vam slovo p6rrtr Chomanidovi.

Prin Chomanii: Dakujem. Samozrejme errtlujete aj tento projekt uLbehi vlastne dlhodobo

s tym, Ze bol schv6lenli eSte za blirualdho p6na starostu, Lial si.r niekedy take legislativne

opatrenia azmeny, ktore vlastne vtejto kratine fungujti, ie aj napriek tomu, Ze tento projekt

bol schv6leny, tak vlastne naSe verejnd ol,:tar6vanie, ktord bolo na kontrole a sa spravilo

zhruba pred mesiacom a pol, preto aj t6 s'irvba nesk6r zadina. Po konzult6cii v podstate s

naSou spolodnost'ou, ktord sa vol6 Wek< nnvTsr proste chceme aj s dod6vatel,mi stavby

a samozrejme aj s Vami ako zastupitel'stvorrr obce vynaloZit' maxim6lne irsilie k tomu, Le by

toto komunitnd centrum bolo zrealizovane rlo konca tohoto roku. Co je re6lne. S tym, Ze

samozrejme firma pristripila na ttto poZiad,rrku, m6 ztujem to rieSif a verime, aj to podasie

n6m dopraje, ale bola tam jedna poZiadavk r. Ze by sa niektore veci dok6zali z VaSej strany

sk6r ako do obecndho zastupitel'stva rel rndovat' a stym, Ze vlastne bude prv6 faktfra
vystaven6 niekedy o tyZderi, ak sa nem. lrm a v podstate by iSlo z prostriedkov zatial
obecndho zastupitel'stva, z obecneho fradu rile ndsledne by V6m vlastne obecne, obecny rirad

Liadal o tieto peniaze ministerstvii, ktord mrr krytd, Zeby dostal aL o 30 dni. Podstata vecf je,



postavena na tom, Le by firma, ktor6 do tolrlo vstupuje plnila tieto krit6ri6 jednak zeby tie

proste podasie vydrZalo adok,zari sme vel,rrrr rychlo avkr6tkej dobe prekryt'komplet celir

strechu so vSetkom, o nid in6 sa nejedn6. I rnandn6 krytie na celir stavbu je zabezpedend

prostrednictvom zmluvy, ktor6 je podpisar a' ktor6 myslim je aj zverejnena' TakZe tu 'ie

poZiadavka Ien otom, Leby firma, ktor6 icic svlastnymi financiami do projektu afinancu'ie

Samaopravu,takajdast'financii,Zebyi5lai'vpredstihuvlastneajzobecn6hozastupitetstva.

Tak takato poZiadavka je, o nid ind, s tym Ze obec potom nasledne tieto financie dost6va

spiit,. obec len prispieva tou diastkou, ktor'r je schv6len6 v zmluve' nid viac' TakLe toto 'ie

ktomu jednemu bodu aak m6m aj slovo. tak vpodstate tam sir dalsie body' ktore zdasti

moZemnejakzodpovedat'.Jedn6satamorrraterskfsk6lku'jedn6saochodnikapristupovir

dast' cesty k romskej osade. Je to vlastni Specificky nastaven6 vyzva' asi pozn6te' je tu

program, ktory hovori otakzvane vyvodtrlte troska vobci kr6mskym komunitam' Sir to

posledne vyzvy,ktore v6bec na Slovensku'0, lebo bude nove preklenovacie obdobie auZ sa

stym ner6ta. Vlihoda apodstata je vton l. Le cez tirto v;ilzvu vpodstate sir opravnenymi

Ziadatel,mi len obce, ktord sir vkategorii ,byvateliov v skupine 150' do VaSa obec do toho

spad6, tym p6dom ie znadny predpoklad i' istota, Le l\e financie do obci pridu' TakLe 'ia len

z dasoveho hl'adiska je potrebnd, je tu mys rrn Ze projektant pAn Ing' BiroS' ktory to projektuje

v kooper6cii so zastupitel'stvom, on vie, zt rieto veci pripravuje v dasove je tam stanovend' je

tam dost' toho, okolo toho do robit', ale r,, druhej strane je vysoko re6lne ked'to stihneme

dasovo adobre sa to spracuje, Ze obec si' rn6Ze dostat' ktiimto financi6m am6Le tieto veci

realizovat'. v stanovenej, ak su nejakd ot'rzky vieme v podstate v6m pom6ct', a poradit" ale

vyhoda je v tom, Ze vieme tieto veci oset'rt' azabezpe(it'' Je to odborne' kapacitne sme na to

pripraveni, aby sme pomohli vtychto v(tt&ch' TakZe tymto bodom je takto nastavend' Ak

niedo je zo strany zastupitelistva a obyvatt l'ov' som k dispozicii'

Milos JaS - starosta: Ten bod financovar tta. Leby ste vedeli' o aki'r sumu tu pojde'

p6n chomanid: plus minus, t'azko mi p'rvedat" jak to bude do budirceho tyzdia' jedn6 sa

r6dovo okolo 40.000-45.000eur, ktor6 bu.le treba zo strany obci, ktord obec n6sledne dostane

z ministerstva sP[t''

Milo5 JaS - starosta: TakZe vyjadrite sa

Rastislav Jarkovsky - poslanec: Ale dt te tam ohl'adom nejakej zillohy zamatet\al alebo

P6n Chomanii: to je vlastne uLzavyk<rland pr6ce, ktore uLsaza(a|r aj materi6l' ktory uZ je

nakfpeny. UZ aj vonku je pripravene vse tl'o, takZe to som fialiapozeral'

Mgr. Marian Dolinsky - poslanec: .lc to Standardny postuP' do sa tyka' Le obec najprv

prepldca a potom saLiadao dot6ciu z m nisterstva? 
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P:in Chomanii: Ako?

Rastislav Jarkovsky - poslanec: eile to irrrndardny postup.

Pin Chomanii: Ano je to. je to, robim ai rrrd pro.jekty a ie to Standardny postup, je to beZnd,

m6Zete si to preverit', je to beZnd. Inak to b r nemohlo byt', to by bolo mimo r6mcu z6kona. .le

to moZn6 a preto sa hovori tzv. refundfsin t,hce.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: To ja rem, Ze sa prepl6ca fakti-rra, ked' je nejakd dielo

uroben6, odkontrolovand, prevzatd nejakyn, stavebnym tymto a je

P:in Chomanii: je tu stavebny dozor..le trr stavebny dozor, ktory vlastne bude podpisovat'

tieto veci. Je to beZn6 prax, to nid nov6 totr rlie je.

Miroslav Mihal' - poslanec: m6 obec nn ft, prefiflancovanie, m6 obec?

Milo5 JaS - starosta: 6no m6, tak to zhrnit 111 1, jsdnoduchosti v rychlosti.

Rastislav Jarkovskf - poslanec: m6me skfsenosti s kan6lom ajak dopadli aj reklamdcie aj

vSetko a

Milo$ Ja! - starosta: takZe k 31.12.2018 l,t,l d6ky zostatok 32.000, terazmame spolu d6kych

140.000, takZe obec m6 na to.

R6bert Soltis - zfstupca starostu: to s[ rle predsa peniaze viazane na rozpodtom nie, di sa

mli'lim?

Milo! JaS - starosta: no Sak dobre, 32.to} m65 zostatok za minuly rok. V skutodnosti je

1 40.000 eur vSetkych peiazi.

Rribert Soltis - zfstupca starostu: to, ale neznamen6, Le tamje 45.000 vofnych. To je suma,

ktor6 n6m dado hovori? Ze je tam 140.000 .r my uZ

Milo$ JaS - starosta: no ked'odpoditalr minus 32.000, tak 100.000, myslim, Ze 45.000

n6jdeme. ei Nen6jdeme? Lebo ide tu

.Iaroslav Jarkovsky - poslanec: rozpodet co sme robili

Milo5 JaS - starosta: 6no. ale

R6bert Soltis- z{stupca starostu: predsa 'tne
Milo$ JaS - starosta: ale ide o to, Ze kv6Jr podasiu, no mne jedno, m6Ze pr5at', ale tym, Ze sa

d6 platba, obec to zaplat| podk6 30 dni r tie peniaze pridu naspiit' na [det, len Vy musite

odsirhlasit', aby sa dali pouZit', lebo potom tteviem.

R6bert Soltis - zistupca starostu: m6rne nejak6 rozpodtovd opatrenie p6n kontrolor'/.le

treba urobit' rozpodtov6 opatrenie?

Milo5 JaS - starosta: tie peniaze sa vr6tia .ptit'.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: to sa robi v priebehu roka, takZe sa berie tzv.

preklenovaci irver, lebo banka d6, banka r ri kryte tou zmluvou. Banka m6 n6rok, lebo m6 na



to zmluvu, preto preklenovaci itver sa zoh'e rie a na ten das, pokiaf sa nezirdtuje s fondami

a tak d'alej toto m6Ze dokonca aj do pol ror'a budtceho roka alebo dokedy, tak je to vykryte

tym preklenovacim fverom. Ked' sa bud', rrrektory dod6vatel' to urobi tak, Le dod6vatel' vie

zdrLat sa, podrZat' to, niektory dod6vatel' tat' povie, dobre ja to vydrZim aL dokonca' pokiaf je

taky nejaky seri6zny. Pokial'nie, no tak m62e obec riesit'pokial' nem6 vlastnd zdroje' m6Ze to

rieSit' aj teraz. Na jednej obci robime tit Z. Le sa zoberie tzv' preklenovaci irver' Ten sa

nepodita ani do fiveru, lebo sa nejedn6 viac rlrenej ani o river. To je len, sir takd len

Milo5 JaS - starosta: ale plati sa tam irrok'

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrolrir: do sir dnes irroky v banke, pohybuj[ sa okolo

1,5-2yo,nie je to aLtake strasnd, pokial' obt'c nem6 svoje prostriedky.

Milo5 JaS - starosta: ale obec m6

Ing. Milan Marchevsky - hlavny [6nfl1rlrir: pokial' je to kr1't6 zmluvou, tak je to, d6 sa to

takto rie$it'. Bud' z vlastnych prostriedkov. pokial' nem6me do konca roka pl6novand nejakd

Milo5 JaS - starosta: no nie, ale

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: investidn6 akcie, ktor6 potrebujeme uhrat' sami

z vlastnych , Leby sme neSli na fikor tych t'Lrdfcich nejakfch finandnych investicii a pokial'by

tu tie zdroje boli voln6, tak potom zoberm,,' preklenovaci fver.

Milo5 JaS - starosta: takZe

Prln Chomanii: m6Zem? Samozrejme, tt, 1e z6kladn6 mySlienka o tom, podl'a toho do som

rozpr6val s dodavatel'om stavby, oni vlastne minim6lne 100.000-150.000 budir mat' svo-iich

n6behovyc h peinzi a oni len kv6li tomu Ze proste my ich tladime z hl'adiska toho, Ze by

v decembri bolo to ukonden6, tak preto '',trla tak6 poZiadavka, Leby zn6sobilo sa aj z naSej

strany aLeby naozaj tie investicie boli krrtd ahovorim, tam sa jedn6 onejakych 30 dni, do

obec tieto financie dostane spiit'. To j beZny kolobeh, ktory vlastne funguje' hej' pri

financovani. A dozorje tu nato, Zeby tieto r eci aj dosledoval a tie pr6ce odsfihlasil.

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontro16r: dobre, v podstate tak sf dva sp6soby, bud'

pokial'm6me tofko zdrojov, ktor6 vierr('sa bez nich zaobist'to m6Zeme aj ich pouZit'

a pokial' nie, m6Zeme ist' na ten preklerov&ci i.rver. Banka do toho bez, bez akdhokofvek

probldmu banka preklenovaci irver d6, let,, zoberie si zmluvu a zmluvu

Milo5 JaS - starosta: no, ale Sak ja si m1'l[m, Ze ked 30 dni a

R6bert Soltis - zfstupca starostu: ale tt treba poslat'nie?

Milo5 JaS - starosta: hej. Dobre d6vrrrn hlasovat', kto je za, aby sme pouZili finandnd

prostriedky z vlastnych zdrojov na tie fakrtrry:



Pritomni poslanci dvihli ruky za'. Mirr .lav Mihal', Mgr. Mari6n Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, R6bert Soltis (pozn6mka zapiso, rrtel'ky).

Milo5 JaS - starosta: ZdrLal sa niekto hla-s ,vania? Je niekto proti?

PhDr. Eva Beti5ovf - referentka OcU: st r'Setci za?

Milo5 JaS - starosta: v5etci su za aten 1,1 15, 16 bod, tak ako hovoril p6n Chomanid, ten

chodnik by bol pri od zast6vky smerom do r'imskej osady, cesta by bola od Branislava Bef,ka

smerom hore do hornej osady, ten koberec ram by i5iel a schv6lenie projektu Skolskej jed6lne

na zirklade vyzvy. Tak jak sme minule, stt hlasovali za roz5irenie s6ly, ale aby sa u5etrili

finandn6 prostriedky obce, tak nakoniec b) .n-r. dalijed6lefl, ktor6 by sa dala poZit' si.rdasne so

Skolou lebo od prvdho septembra m6me lrovinnost' aby Skolsk6 jed6lei bola zabezpedena

tepl6 strava. A je to strne ndleLite, lebo rnajir suchri stravu amusime konat' v tej veci aj

Sk6lky hej, lebo je to dost' vdLna situ6cia prlvomoci nakol'ko sa tak

Mgr. Mari:ln Dolinsky - poslanec: bude ',, chodnik len do r6mskej osady, di

Milo5 JaS - starosta: do romskej osady m,,zeme

Rastislav Jarkovsky - poslanec: tdvyzva rrie je Specifikovan6

R6bert Soltis - zfstupca starostu: ale je

Pf n Chomanii: ale je, je diste Specifikova,ri len na r6mske komunity doslova.

R6bert Soltis - zfstupca starostu: pres rrj5ie, ked' V6m m6Zem troSka protiredit', je tam

napisane, Ze je to pre obce. ktord, ktord, v I t,rrych je tito komunita, ale nie je tam napisane, Ze

je to diste pre R6mov cesta, to zase, to zasr hy sme zavddzali

Milo5 JaS - starosta: pre MRK, pre MRK

Rribert Soltis - zfstupca starostu: je tu napisand, Le opr6vneni Ziadatelia s[ obce

s pritomnost'ou MRK

Prin Chomanit: 6no a to je o tom

Milo5 JaS - starosta: 6no

R6bert Soltis - zf stupca starostu: : takLe lum nie je napisand , Le je to cesta pre do r6mskych

os6d. To zase nie.

Pdn Chomanii: p6n poslanec, takto to rrie je m6j vyfmysel hej, to treba si tieto veci

obsiahlejSie pozriet'aj podl'a hodnotenia a titm vidite proste, tam kritdrid, ktord sir stanovend,

to nie je dane od z na5ej strany. Treba si to pozriet'.

Rastislav Jarkovsky - poslanec z tak, Le srre v tej 150-tke a v podstate n6poj

Mgr. Marirln Dolinsky - poslanec: lebo Co som sa chcel spytat', Zeby sme boli na jasnom.

ten chodnfk do tu ide okolo Soltisovych ol,,[o cesty po druhej strane, ten by saneza(al stavat'

hej



Milo5 JaS - starosta: hej

Rastislav Jarkovsky - poslanec: ten, do r,,' rozkopany ten plyn do robili a nie je v p6vodnom

stave

Milo5 JaS - starosta: miim tu nejakir pon,rku, eSte ob6lku som neotvoril.

Miroslav Mihal'- poslanec: je to obecny ' Ved' cesta je 5t6tna

R6bert Soltis - zistupca starostu: ale o .torom chodniku sa rozprdvate

Miroslav Mihal'- poslanec: Sak, o tom, . r'sta je 5t6tna

R6bert Soltis - zistupca starostu: ale janv?

Rastislav Jarkovsky - poslanec: tam do .u robil plyn

Mgr. Mari:ln Dolinskf - poslanec: opro'r. ten do je rozkopany na druhej strane cesty,

Pin Zilbava - obyvatel': kde je semanov.k6 hore, kde je stavba

R6bert Soltis - zistupca starostu: )q, L, rtenf opraveny po kan61e, ah6

Milo5 JaS - starosta: nie po kan6le

R6bert Soltis - zfstupca starostu: di po plyne eSte to je jasnd.

Milo5 JaS - starosta: nie to je vyrezane a gyd, tam ani plyn nie je, di je?

R6bert Soltis - zdstupca starostu: tak v rezan6, to nebolo asi zo stavby, tam asi plyn ide.

MiloS Ja5 - starosta: ide?

R6bert Soltis - zfstupca starostu: plyn. plyn tam je. Toto sa neopravilo.

Milo5 JaX - starosta: nie on je len do polr len rozrezany, neni cely

Mgr. Marifn Dolinsky - poslanec: no. le na ten plyn abo do to bolo rozrezany a po cele.i

aizUe skoro

Milo5 JaS - starosta: od tej cesty

Miroslav Mihal'- poslanec: len dije to rnajetok obce, di nie je to 5t6tna cesta

Milo5 JaS - starosta: hej to ako toto. My rie5ime zatial iba ten chodnik do sa tyka od

zast6vky smerom ku nim a ten chodnik m,lZeme

Dalibor Soltis - obyvatel': To 5e riesi uZ kel'o roky a

Milo5 JaI - starosta: rieSit'z vlastnych z.lrojov.

R6bert Soltis - zistupca starostu: podk 11. cicho buc

Dalibor Soltis - obyvatel': co ja mam b1e cicho, ty5 m6m pravo daco povedzic

R6bert Soltis - zfstupca starostu: jak b rtle diskusia

Milo5 JaS - starosta: m6m tu potom cen,rvd ponuky, v bode r6zne budeme sa vr6tit'ku tomu

chodniku. Viete ja nemusim

R6bert Soltis - zfstupca starostu: nevy'LrSuj Dalibor

Milo5 JaI - starosta: poviete 6no, 6no, nrc, nie



R6bert Soltis -zistupca starostu: no, ak oo my lerazakoLe mdme hlasovat', di vstupujeme

do tej vyzvy, alebo do?

Milo5 JaS - starosta: Ze vstupujeme do tej r yzvy

Rastislav Jarkovsky - poslanec: a finandl rc bo tam je?

R6bert Soltis -zfstupca starostu: nie je tLr nid napisand ani ak6 je spolu0dast'ani nid

P6n Chomanit: spoluirdast' je tam 5Yo

R6bert Soltis - z{stupca starostu: m6lo, n6lo, fakt toho m6lo je, do by sme

Milo$ JaS - starosta: vieS, ale 1 1.1 l. to je raky Sibenidny termin, maxim6'lne ked' ten chodnik

vyjde

R6bert Soltis - zfstupca starostu: ch6per n ale m6me MiloS tu len napisand, Ze kto je

opr6vneny Ziadatef a celkov6 alok6cia vyd cnen6 celkov6 suma, ktorir rinia vydleni a do eSte

tu je. My nevieme nid.

Milo5 JaS - starosta: ale my sa musime dt iat, my sa musime zapojit'do tej

Rastislav Jarkovsky - poslanec: kol'ko n ctrov Stvorcovych

Milo5 JaS - starosta: a potom nemusime ' (etko

P6n Chomanii: takto tam sa m6Zeme Lrrobit' jednu vec, my V6m urobime taky vycuc

opr6vnenych n6kladov

Rastislav Jarkovsky - poslanec: nie Ze k 'l'ko ten balik st6t'

P6n Chomanii: hej, bude st6t' a m6Zem povedat', lebo tam je definovane vlastne limit na

obyvatela. To znamena, presne budete vediet' kol'ko je limit, resp. podita sa kofko

opr6vnenych moZnych vyderpanych finrrndnych prostriedkov zo strany obce a kol'ko ie

vlastne re6lnych podl'a podtu obyvatel's'ia vyuZitia vr6mci toho chodnika aV6m vyjde

nejak6 cifra a uvidite. My V6m to mdZet-rc v pondelok spracovat' pdn starosta a m6Zeme to

poslat' aj V6m, Zeby ste vedeli o dom. \ r si m6Zete odsirhlasit' s podmienkou, Ze itno, Le

chcete vidiet' ten rozpodet, no do m6m por cdat', nie je problem.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: nie ni,l.rriklad vid. ihrisko, tam sme tieZ schviilili kol'ko

peiazi, aby sme vy5li z tohto balfka, ktorl 1e v tomto, ktorf je v rozpodte.

Milo$ JaS - starosta: aj minuld obdobi ' ste schval'ovali, zapitjali do veci, takych vyziev.

Niedo prejde, niedo neprejde.

R6bert Soltis - zfstupca starostu: hej, a e . ale nem6Ze byt'

Milo5 JaS - starosta: nejdeme zle investc r at'

Rribert Soltis - zistupca starostu: hej. len aby si Milo5 pochopil, Le my sme len opatrni

akoZe, predtlf'm slne sa zapi\ali,ale vZdy l,,,lo povedand p6ide o investiciu dajme tomu 50'000

a stym, Le 1e 5oh spoluridast' obce, to zn rrnena. Ze obec to bude st6t' 2.500, hej, takZe sme



vedeli priblizne sumy a teraz nevie rne za d r vlastne hlasujeme, di n6hodou to nebude st5rt',

obec 100.000 eur.

p6n Chomanii: to asi t aZko tam je ten benc hrnark nastaveny, a to nie je moZne prekrodit', ale

moZeme Vam to nastavit' takto, ze napoditarrre opr6vnene a uvidite sami' A este chcem jednu

vec, ak m6Zem na zi'er sir to vel'mi Specil ck6 vyzvy z hl'adiska toho, Ze proste pred nie je

moZne teraz inde peniaze ziskat'na tieto tak'to projekty ako teraz v tejto vyzve' lebo to sir tak

nastaven6 ako sir eur6pskou irniou. To je 16 vyhoda, ktor6 vyplyva pre obec, lebo sir aj

enviroment6lne fondy aj tam v podstate do'rchto veci nemoZte ist'aje m6lo pravdepodobnd'

Le prdve toto sa bude financovat', respektrre sk6r nie' To sir naSe skirsenosti' TakZe my

moZeme pomoct' jedine s tym' LeYdmto nirnoditame a v pondelok V6m to dorudime' Dobre?

Miroslav Mihal, - poslanec: no aj tak to nr,1-,oditate, ked neviete metre Stvorcove?

P6n Chomanii: nie, my napoditame kol'k , maxim6lne podet obyvatefov' ked' p6n starosta

nfm d6 podet obyvatel'ov a di2ku, tak m, vieme zhruba napoditat' ked' projektant nem6'

neviem, di projektant bol uZ, vlastne uZ bol zrtmeriavat'

Milo5 Jai - starosta: hej, bol zameriavat'

Pin Chomanii: tak my na 90oh zhruba vie'tre napoditat'objem' Odhad budete mat'

Miroslav Mihal'- poslanec: nie je fs 2nffit rzthe tak do

Prln Chomanii: on uZ tu bol

Milo5 JaS - starosta: on uZ tu bol pozriet'

Mgr. Marifn Dolinsky - poslanec: a nem trne nejaky vystup od neho?

Prln Chomanii: e5te nie, to e5te sa pracuje tra tom

Milo5 JaS - starosta: e5te

P6n Chomanii: ale m6Zeme aspoi tir d 7ku vediet' a na podet obyvatefov' TakZe toto uz

vieme V6m naPoditat'.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: no dobr' ' daj hlasovat''

Milo5 JaS - starosta: takLe zav5etky 3 boJy, di

R6bert Soltis - zdstupca starostu: a mOicrne narazzavsetky 3 body?

Milo5 JaS - starosta: abo dobre, ideme zir radom, kaLdyjeden osobitne odsirhlasime, Zeby to

bolo tak jak to m6 bYt'. Dobre?

Miroslav Mihal'- poslanec: odsfhlasimt ;t nevieme

Milo5 JaI - starosta: jak?

Miroslav Mihal, - poslanec: Ze nevieme rakd finandnd prostriedky

Milos Jas - starosta: ale. Le dodaj0, dodi,lri v pondelok a ja v6m to



R6bert Soltis - z{stupca starostu: a Sak z-rs Miro na druhej strane nikto n6m ned6va, eSte

sme zmluvu nepodpisali, nikto n6m nedal rrjaky niivrh, takZe este nemusime, pokial'to bude

vel'a peflazi zo strany obce. tak to nemusimc podpisat', ale ked'to sirri d6tumovo, tak akoZe

Prin Chomanii: iedn6 sa o zapojenie vyzv '

R6bert Soltis - zdstupca starostu: je to 5' , spoluirdast takLe, dobre dai hlasovat'

Milo5 JaS - starosta: dobre, d6vam hlasor rt'bod 14, kto je za? Robo si za?

pritomni poslanci dvihli ruky za'. Mir,,.lav Mihaf, Mgr. Mariiin Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, R6bert Soltis (pozn6mka zapist r atel'ky).

Milo5 .IaS - starosta: zdrLal sa niekto lrlasovania? Je niekto proti? Prejdeme k bodu 15,

schv6lenie projektu pristupovej cesty do rcrrrskej osady.

P6n Chomanii: to je to istd Prosim.

Milo5 JaS - starosta: D6vam hlasovat', kl,' rc za?

pritomni poslanci dvihli ruky za'. Mir rslav Mihal', Mgr. Mari6n Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, Robert Soltis (pozn6mka zapis, 'r atel'ky).

Milo5 JaS - starosta: ZdrLal sa niekto 'rlasovania? Je niekto proti? Prejdeme k bodu 16,

schv6lenie projektu Skolskej jed6lne nazti lade vyzvy' D6vam hlasovat', kto je za

Pritomni poslanci dvihli ruky za'. Mir,rslav Mihal', Mgr. Mari6n Dolinsky, Rastislav

Jarkovsky, Robert Soltis (pozn6mka zapis' 'r atel'ky).

Milo5 JaS - starosta: zdrLal sa niekto hla:,'vania? Je niekto proti? Dobre

Rastislav Jarkovsky - poslanec: a t6 Sko 'k6 jed6lef,, kde vlastne bude?

R6bert Soltis - zfstupca starostu: tu, tu 'ak sme sa bavili o tom rozSireni

Milo5 .la$ - starosta: rozSirenie stavby a na konci Zeby bola Skolsk6 jed6leri, Zeby sme na to

ziskali financie aztrovei Skolu hore narl obecnym fradom. ei, no nad verejnou budovou'

Dobre, takZe p6nu Chomanidovi dakujem za fidast'a vysvetlenie.

Prin Chomanii: Dakujem

p6n Chomanid odch6d za z mimoriadneho zastupitel'stva (poznimka zapisovatelky).

Milo5.la5 - starosta: prejdeme k bodu 5. tiznam z kontroly hlavn6ho kontrol6ra obce'

Rribert Soltis - poslanec i zaznam z kont,,,ly, tam do bolo opravend.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny ksnflo16r: dobre, takZe d akujem pekne

MiloS Jai - starosta: dovidenia.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny ksnflol6r: mal som tu aj v pl6ne kontrolnej dinnosti aj tak

v5eobecne vZdy tu pol roku sa nejakym srr,)sobom predklad6 nejak6 tak6 spr6va o tom, jak sa

derpe rozpodet aj na str6nke prijmov, rt na str6nke vydajov. TakZe zhruba t6to sprdva

zkontroly rozdiel medzi spr6vou azdznrrlrom je ten, Le vzdzname, zaznam sa pise vtedy,
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ked, sa nen6jdu Ziadne chyby. Spr6va sa pis.' vtedy ked, sa pri kontrole nasli chyby. Dobre?

To aby ste vedeli, ze to neni take ako sa .ritvime o nejakych' o nejakych pojmoch ' TakLe

kontrola bola zabezpeden6 smerovala na r,ntrolu derpania rozpodtu, kontrola evidencie

veden6 evidencia s dorazom na zinnam finandnej kontroly, hospod6rnosti, irdelnosti

a dodrZiavania z6konnosti pri vykone funlcie starostu obce' Bolo kontrolovane obdobie

prveho polroka. 
.t.akZe do sa tyka rozpodtu Bezne prtmy, beLne prumy boli dosiahnute vo

vifSke nejaklich 130, 153.375 enr,ztoho su podielovd dane 175'000' to znamena' Ze vlastnd

dane, to znamen(tpoplatky zakanii, za sta, hy, budovy, boli vybrat€ za 860 eura. Z rodndho

pl6nu 4.500. To znamen6, Ze niektor6 nebolr vybratd ani dafl z pozemkov' bola za 6 eur6' dail

zo stavieb za 67 eur6, komunii, zakomurrilny odpad bol vybraty vo vyske 869 eur' rodne

plnenie4.500eur.Poplatkyzakan6lboliv.hratevovliske44leurzrodndhopl6nu5.000,to

znamenaS,8o^. Neviem, do to je vtom, akr je to problem' skr6tka neboli vymery vyhodend

vonku a tifm p6dom neboli, nebolo ani ' r'ber zrealizovany' Je to tendencia je pomerne

klesajtca, aj v roku, aj v roku

R6bert Soltis - zistupca starostu: chcel h \ zareagovat' pin starosta'

Milo5 JaS - starosta: M0Zem p6n Marche' tky?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: aj v roku 2018

Milo5 JaS - starosta: m6Zem zateagovat r a tt?

Ing.MilanMarchevskf-hlavnykontrolr.lr:e5tesomneskondil

R6bert Soltis - zistupca starostu: m6Zel rc postupne nie? Lebo potom sa zabudne

Milo5 JaS - starosta: dobre, ja som si zap 'al

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrol(rr: u mfia kaLdy vyrusuje' mila vyrusuje' ze

Milo5 JaS - starosta: dobre

R6bert Soltis - z6stupca starostu: ale V,rr to asi, ved'm6Ze povedat'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: dobre' dobre'

R6bert Soltis - zfstupca starostu: postutrne ideme

Milo5 JaS - starosta: dobre ja som si zaprsal

lng. Milan Marchevsky - hlavny [gnf1.116r: dobre, dobre, nech sa p6di

R6bert Soltis - z6stupca starostu: ntsfi 'rt vyjadri

Milos Jas - starosta: ku tomu vybratit Jani bohuZial'sa zarok2olT-2018 'ie 44'000 eur

nedoplatok, robili sa upomienky nakol'.,) sme hliadali, lebo sme nemali vsetky podklady

v poditadoch, Iebo sa pretladilo? Prepisr,lo, ked' sme to robili z poditada' takze nebol jasny

stav, ze kto mal vyrubenir danzarok 20 l7 a2018, kto nemal, no amy sme to museli vSetko

dat' upomienky lud'om, ktorym m6, tak : rlte dali vyzvy na z6klade toho' Ze ked m6 podklady'

11



kto m6, nech n6m pride uk6zat', my sme nru to odpoditali. Ked nem6, hradili. A zatial' si

myslim, nem6Zeme v5etko urobit' za 2 n',e siace. Do Stvrtdho mesiaca sme to robrli a za 2

mesiace jasne, ned6 sa to vSetko urobit'.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: dobre, v poriadku. Netreba sa zasa vyhov6rat'

na nejak6 irdtovnictvo dakde inde. Darior a agenda je agenda disto agenda obecn6, nebola

nikde v frraclovni, nikde nebola v fradovnr st6le je len na obci. To znamena, ne tak sa stele

len vyhov6rat' na, Ze v PreSove, alebo jedr,, abo druh6 st6le je ten person6l tu len a len tu na

rirade je t6to agenda t6 neopustila dvere, d,,hre skondil som. Ideme d'alej hej. To znamen6, Le

tie podielov6 dane vySSie je treba povedat' Ze vySSie sir dane podielovd o 46.300 eura, ale to

aj skrz toho, Ze tu pri5la Skola ana 5k,lu automaticky prichddzali podielovd dane, tie

samozrejme sa potom aj rozptst'ajt, sa pot )ivay na tie kompetencie

R6bert Soltis - zfstupca starostu: na cho.l Skoly.

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrokir: hej, na prenesend kompetencie. BeLne

vydavkybolivyderpan6vovy5ke 157.000. cojederpaniena 55,SoAzrodndho zdmerututreba

sa troSku pozastavit', pretoZe jak som povt tlal 58% niektord poloZky s[ derpand tak, Ze sri uZ

aj prederpan6 na cely rok. V poloZke funk, ne klasifik6cie vykony a z6konodarng org6ny to.ie

spr6va budovy atoto do sa tyka tuto hej n zdy atie veci. Sir derpan6 vo vy5ke 74.210 eur, do

predstavuje derpanie vo vySke TOYozrodn.'ho zdmeru. Jedn6 sa hlavne o poloZky mzdy, boli

rodny pl6n, ktory sme d6vali do rozpodtr. podfa rozpisu pani ekon6mky presne kol'ko dala

tol'ko sme dali do pl6nu. Boli pl6novanti -1.153, uZ je25.525, to znamen6, Ze detpanie je na

60%. Cestovn6 vydavky boli pl6novand ro,rre 1.800, skutodne je2.375, derpanie na 132 eur,

Rastislav Jarkovsky - poslanec: l32oh

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: 132%.lnteri6rove vybavenie v obci to bolo

inak bolo pl6novanych 500, uZ je 1.400, r (cobecny materidl je 350, je jeden materi6l je 501 .

Druhy materi6l vleobecny bol 4.000 auZ c 3.100. V5eobecnd sluZby boli 4.000, uZje 2.500,

Speci6lne sluZby boli 2.000 uZ je 5.100, 15. to je 256oh, stravovanie bolo pl6novand 3.800

a skutodnost' je 5.775, do znamen6, Le derl lnie je na 152.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: percent

Ing. Milan Marchevsky - hlavny [6nf1o16r: iistidka alebo kanalizircia tam boli pl6novane

rodnd nfklady vo vy$ke 15.000, neviem d , sa tam stalo, di nejak6 porucha neviem, do je tam

14.281

Milo5 JaI - starosta: do ak6 distidka, m67cm sa spytat', do s tou distidkou?

Rastislav Jarkovsky - poslanec: na odpa l,rvir vodu.
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Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: na odpadov[ vodu. Hej a vyber na odpadovf

vodu bol 441

Milo5 JaS - starosta: Le my sme minuli 1: r)00?

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrolrir: tak;f je tu odpad, taky je tu 14.000

Rastislav Jarkovsky - poslanec: v rozpo( te .ie 15.000

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: v rozpodte je 15.000 a skutodnost' je 14.000

Milo5 JaS - starosta: to nie je pravda

Ing. Eva Hars6ghy - referentka OcU: to ie pravda

Milo5 JaS - starosta: Je to pravda?

Ing. Eva Harsighy - referentka OcU: .lt' to pravda. V minulom roku nebola rozpodtovan6

elektrick6 energia na eoV-ku tak prihlr,r.lam na to, do sa spotrebuje na ioV-ke podl'a

odberndho miesta toto je tam. Boli tri ha urijn6 situ6cie, kaLddjedna z nich MP kan6l viete

kol'ko irdtuje, diZe vpodstate minuldho n,ku ked'sme vych6dzahztoho do sme dostali ako

skutodnost' od Uradovne, tam elektrick6 cnergia bola cel6 zafunut| na obecny irrad tak to

poviem, ale nebola po jednotlivych poloZl ach, diZe nebola ridtovan6 na verejnd osvetlenie, na

eov-kr, na kniZnicu, na materskir Skolu r ta to rozirdtov6vam podfa tychto stredisk, preto to

tak vystrelilo. Tam je elektrick6 energia n , iov-ke, ked' sa nemylim, m6Zem to aj vybrat'. aj

som V6m to preposielala p6n hlavny kontt,,l6r okolo nejakych 7-8.000.

Rribert Soltis - z{stupca starostu: rodne '

Ing. Eva Hars:ighy - referentka OcU: n e toto je doteraz.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: ale z m nul6ho roku to bolo irdtovand,Ieraz nte?

Ing. Eva Harsfghy - referentka OcU: ,ninuldho roku to nebolo fdtovand, pani netdtovali

tieto na tieto poloZky. Preto V6m vych6d;'at tak;f n6klad na eov-ku, aky mal vyjst'. Udtovali

v$etko iba na z6konod6rne avykonnd n.,rsi. Neirdtovali podl'a toho, ako, ktord, pod ktorit

poloZku to malo patrit'.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: no na faktirre je treba rozpisat', aby ju

v Pre5ove vedeli

Ing. Eva Harsrlghy - referentka OcU: rntite to rozpisan6, pokial'by ste chcel, m6Zem Vdm

to uk6zat'. Kalddjedna faktrira je zaridto, rrn6 podfa miesta odberndho miesta, ktoreho sa to

tlfka.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontr,r16r: bola tu nejak6 ekon6mka minuleho roku? Bola

tu nejak6 ekon6mka minuldho roku

Milo5 JaS - starosta: p6ni poslanci, boli .te tu, bola?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny ftenfp,r16r: bola tu nejakd ekon6mka?
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Milo5 JaS - starosta: p6n exstarosta, bola 'Lr ekotl6mka?

Rastislav Jarkovsky - poslanec: Uradovn r bola nie?

Rdbert Soltis - zdstupca starostu: nie, al, pani l{ars6ghy bola nie?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kotrol(rr: pani Hars6ghy bola

Ing. Eva Harsrlghy - referentka ocU: ni . ja som nebola. ja som tu od 1.1 .

R6bert Soltis - zdstupca starostu: 1.1. dt '

Ing. Eva Harsdghy - referentka OcU: 1. 2019'

R6bert Soltis - zSstupca starostu:: ale pr :,1 tyrn ste boli externe nie?

Ing. Eva Harsighy - referentka Oc0: kr r 1 ' I 0'201 7

R6bert Soltis - zistupca starostu: takL'' za rok 2018 uZ ste neboli? TakZe nebola Liadna

ekon6mka v obci vtedY?

Ing. Eva Harsdghy - referentka OcU: b"le

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: jak Zeby nebola.

Ing. Bva Hars6ghy - referentka ocU: o,ri to mohli roztdtovat" ale

R6bert Soltis - z{stupca starostu: t6 irra l'tvfla myslite?

Pani Kovalikovrl - obyvatel'ka: To tradt'i fla bola

Milo5 JaS - starosta: 6:no

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: ja som tu vydital, do som na5iel vo vykaze'

dobre?

R6bert Soltis - zfstupca starostu: uhm.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: zasadato napriklad aj toto do sa d alej dotknem

tak isto, Ze je potreba, aby sa do budircr rr n6klady Specifikovali a irdtovali tam, kam patria,

naprfklad nem6Ze sa stat', Le teraz mdm rchodovd dvere do z6kladnej Skoly sa nairdtu-iir na

fdtovne na irrad, oprava kanaliz6cie -31s' .kej Skoly na obecny irrad a potom zalo to potom tie

n6klady vyskakujir na obecnom irrade. T r zn&fiI€n6,Letreba kaZdir, kaLdy jeden vydaj treba

odsledovat'a dat', poslat'tam, kam patri.

Ing. Eva Hars:ighy - referentka OcU: I l..'.ja to tak robim'

Ing. Milna Marchevsky - hlavny kontrol6r: no ta jak, ked' dvere do z6kladnej Skoly za

1.200 eura s[ nairdtovan6 na irrad?

Ing. Eva Hars6ghy - referentka OcU: rle s[ aj vyfakturovan6 materskej Skole, di z6kladnej

Skole

Milo5 JaS - starosta: z6kladnej Skole

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrokir: oprava kanaliz6cie materskej Skoly za l'500

eura na frad nairdtovane.
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Ing. Eva Harsighy - referentka OcU: no ked', ked' v rozpodte na poloZke materske'i Skoly

to nebolo, tak som to dala na irrad'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: no hovorim' Ze toto do

Milo5 JaS - starosta: ale toto je matersk6 5l i'lka

Ing.MilanMarchevsky-hlavnyLonllslrir:totojezisadapodstatn6'Zetrebatosmerovat'

tam n6klady, kam majir ist'. Lebo potom r im vyjdf tak6 haus numera ako hovorim' di na

eOV-t u di na do vyjde elektrikatam atam rt.ia, my to potom hodnotime'ietoje tak' Treba

smerovat' tam, lebo potom nevieme ani dc budircna povedat'' kde vlastne n6m peniaze idir'

Alebo neidir, pretoZe nem6me inform6cie s1rfvne'

Ing. Eva Harsrighy - referentka OcU: ale rrie odo mfla'

Milo5 Ja5 - starosta: 6no, ale p6n Marche' \kY, ku tym 1'500 eur, bol to havarijny stav' nesla

voda.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: ja nehovorim nid' Ja len hovorim' ze sa malo

fdtovat'na 5k61ku

Milos Jas - starosta: ale, ale bolo o faktrir-'. no. Dobre. Stane sa chyba'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: ja nid nehovorim, nemalo sa irdtovat' na

obecny [rad, lebo ja to potom vyditam, ls ',hecn6 vykonnd a to jak obecny irrad n6klady derpe

na x TOoh,ale z toho povedzme, ze niektor -' veci sa netlikajir irradu ja len chcem, ja len chcem

dobre, Zeby bolo.

Milos Jas - starosta: 6no, ale vy ste nrali tu moznost" stadi upozornit' tam' lebo potom

m6me z toho

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontr0l(rr: no dobre' ja len' Dobre'

Milo5 Ja5 - starosta: viete kde

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: je potreba do budircnosti Zeby eSte raz ked'

treba rozpodet taky jak je, je treba sa k tomu vr6tit', je treba urobit' rozpodtovd opatrenie

a poloZky poprehadzovat' tak jak sa vyvirai[r. S tym, Le by bol zabezpedeny beLny rozpodet

tak, jak bol schv6lenif. Hej toto je zdsac:.t. taZe ak by bol obecny rozpodet vnejakej vifske

schv6leny prebltkovy , znamenato, treba 'a vr6tit' ku rozpodtu a medzi poloZkami povedat' tu

sa derpe, tu sa nederpe, respektive povedrrt'predo sa tak robi a pnjat'opatrenia, ked'napriklad

cestovn6 je vyderpa ne uL na l3\o/o,tak tt te, Specialne sluZby na 256oh, tak to treba povedat"

do to tam vlastne je, to nie len schv6lit' p ,loZku v rozpodte, ale sa pozrieme aj na poloZky' do

tam vlastne je. Jak to, Lemflme namiesto I 000 euro 5.100 na Speci6lne sluZby'

Milo5 Jas - starosta: m6Zem? Ku tym p,rloZk6m. Sa vyjadrim tak iba tol'ko, Ze rozpodet bol

ked sa robil rozpodet, vy ste porovn6va r rok 2014, ked bol rozpodet v podielovych daniach
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169.000 aste poditali arobili ste Skrt ss7 t:zpodet, lebo 2018 ste porovnali s2014' tam boli

ind financie. Kopec poloZiek ste

Rastislav Jarkovsky - poslanec: a Sak si t"'l pri tom MiloS

Milo5 Ja5 - starosta: Poduvaj

Rastislav Jarkovsky - poslanec: ked' smc rozpodet schval'ovali, sedel si pritom

Milo5 JaS - starosta: dopoviem a potor dobre? KaLdd poloZka bola, bola priklad 1'000'

Skrtlo sa, 500. Bolo 20.000, Skrtlo sa 4, n,, ked' tak budeme Skrtat', tak ten rozpodet jasne Ze

musf byt'presiahnuty.

R6bert Soltis - zfstupca starostu: Miloi si bol pri tom a ani pol slova si nepovedal. Sak si

nepovedal ani jedno slovo

Rastislav .larkovsky - poslanec: ani mtik,.J f si nepovedal'

R6bert Soltis - zdstupca starostu: ani iedno slovo podas celej do sme tam sedeli Styri

hodiny, si nepovedal ani jedno slovo naterr rozpodet, do sme my robili.

Milos JaS - starosta: ale ked'som niedo p,)vedal, hned', 2krt* som sa ozval asom povedal,

Ze dost', lebo ste zo5krtali, ja

Rastislav .Iarkovsky - poslanec: nid si nt psv.6u1

R6bert Soltis - z6stupca starostu: MiloS nezavddzai prosim t'a'

Milo5 JaS - starosta: nezavddzam, ja rotpr6vam toto 2 kr6t som V6s upozornil, tam bolo aj

na Skolenie a som povedal nech Skrt6, no trrk nebudem ja sa, nepotrebujem sa h6dat', ale ked'

je tak zo5krtany rozpodet, mal by 52 lszpodet robit' primerandmu k roku 2018, nie 2014'

nakol'ko boli podielovd dane o 200.000 m 'rrej'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontr,116r: a kto porovn6val rok 2014, do to, na do tu ideS

zavitdzat.

Milo5 JaS - starosta: P6n Jarkovsky mal 't'zpo(,et2014

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrol6r: mali sme vysledky z roku 2017 a predpoklad

roku20ls,ztohosmevych6dzaliaLeV)'t"dalinaspr6vuobciT0'000naviacej'neviem'jak

ste na to pri5li, len potom povedali, Ze to r rcmOZe byt' z roka na rok zvy5enie na 70'000

Milo5.IaS-starosta:p6nMarchevsky,b,rlitamtripoloZky 220.000 stezoSkrtalina4,takZe

uZ sa k tomu viacej vyjadrovat' nebudem \46Zete pokradovat' d'alej' Nebudem tetaz rozpo(et

nah6flat'na

Rastislav Jarkovsky - poslanec: ved' p,,r edz konkrdtne. Tak potom nerozprivai o tom, ked'

nevieS konkrdtne do.

Milos JaS - starosta: Nabudirce. NezavS lzam to je tak6 pravda, aka je.
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R6bert Soltis - zfstupca starostu: Milos, rle ked' je' Dobre Milos prep6d' ale m65' si mal

napl6novanfch 1.800 eur rodne na cestovnd, to 5i1 na Tvoje cest'6ky a do jirla alebo do augusta

si vyderpal 2.375, ako to, predo taky n6rast a'roZe, Sak to je

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrol6r: ku tomu este pridem.

R6bert Soltis - zfstupca starostu:: no dobr e dobre'

Milo5 JaS - starosta: k tomu prideme poton r'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolfr: to znamena, Le treba prrjat' opatrenia

a porovnat'to, aj m6me dajak6 vysledky zat ,ky 1S-ty, 17-ty,16-ty, tak vieme povedat', nie Ze

my sme niedo zoskrtahbez irmyslu. Mali .rne vysledovand, jak6 si za 4 roky, ja to viem

presne povedat', kol'ko je, nemfiZeme narL)/ zroka na rok 50.000, no tak sme, preto sme

prisp6sobili qfvoj

Milo5 JaS - starosta: dobre, chod'te d'alej.

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrolt'r: dobre, d'alej

Milo5 JaS - starosta: to si d6m n6mahu a tr ,lok6Zem

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrolor: kontrola vedenia irdtovnej evidencie s d6razom

na dodrZiavanie z6sad finandnej kontrole a JodrZiavani zdsad hospod6rrnosti a ridelnosti. Boli

kontrolovane i-rdtovnd doklady ako poklac,nidnd, fakturadnd. Kontrolou bolo zistene' Le aj

napriek zistenym nedostatkom, ktor6 som / kontroly 23.6. nekondi sa nedodrZiavanie zdsad

overovania dokladov preukazujircich obstaravanie sluZieb alebo tovarov, alebo tieto nad'alej

nie s[ vecne ani form6lne kontrolovan6, nr holo na nich vyznadovan6 kto fakturovanf sluZbu

alebo tovar overil, potvrdil, alebo doklad o prevzati n6kupu zodpoved6 skutodnemu stavu' Ak

sa nakirpi niedo, tak to dakto musi vidiet' Ked' kfpim dajakf tovar na jednu stranu niekto

musi potvrdit',6no ja som to prevzal. Nevie nr, kto tu je, di to ako to presne je, ale niekto musi,

ked' nikto, tak potom starosta, ale Zeby tr,nr bol blodek poloZeny na jednu stranu napisane

vSelijakd drobnd veci a nikto, nikto nenap ie, Ze to niekto videl, abo Le to niekto videl a na

aklf irdel to bolo, abo do to, to to sa tak ned,r. to sa ani v nijakej firme nerobi, ne Ze tu na

Milo5 JaS - starosta: m6Zem zareagovat? \'Sade e napisand.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: nikde nie je napisand. Dobre?

Milo5 JaS - starosta: Dobre.

Ing. Milan Marchevsky - hlavn;f kontrolrir: ako som povedal, nikde nie je napisand.

Milo5 JaS - starosta: Dobre, VaSa pravda

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontro16r: Dalej bolo kontrolou zisten6, spominand

cestovnd n6hrady. Zistend, Ze sa jedn6 hli,rne opouZivanie srikromndho vozidla na sluZobne

[rdely starostom obce. Zaprvy pol rok tiet ) predstavovali diastku 2.329 eur disto na auto, hej.
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eo predstavuje prekrodenie rodndho limit, ,r 575 eura. Preverovanim jednotlivich poloZiek

bolo zisten6, ze starosta pouZiva sfikromn, kaLd,v pracovny defl sluZobnd auto na cestu do

Presova a potont v pripade. Ze sem-tam dc' Vargecian, kde chodi nakupovat' materi6l' ktory

pravdepodobne je v PreSove in6d' V tomto lr ipade je potrebn6 to vr6tit'

Milo5 JaS - starosta: lacnejSie

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrokir: a pouZivanie silkromndho vozidla na sluZobnd

irdely je potrebnd uznesenie obecneho zastt [ritefstva

Milo5 JaS - starosta: k.upit'nov6 auto

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: zastupitel'stva, ktorym sa urdia podmienky' za

ktorych sa sirkromnd auto m6Ze pouZiva' . je preto na obecnom zastupitel'stve' aby takdto

uznesenie prijalo, urdilo rozsah a podmir nky pouZivania sirkromndho vozidla na sluZobnd

irdely. v opadnom pripade naklady na pou/rvanie strkromneho vozidla je moZn6 povaLovat za

neopr6vnene n{klady anemali by sa pre;lrtcat'' To vSade plati' Hej' Le na pouZfvanie di vo

firme, di vSade.

Miolo5 .IaS - starosta: opytam sa, m6Zerna opitat'?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrt'lrir: 6no

Milo5JaS-starosta:opytamsatak'byvrlnstarostamaluznesenie?

Ing. Milan Marchevsky: mal pauS6l, kol'k'r si mal 100 eur6?

P6n Kovalik - obYvatel': 100 eur6

Ing. Milan Marchevsky - hlavn;f kontrol6r: 100 eur6 na mesiac to by bolo' to by

znamenalo 600 eur6. Dobre, nie 2'500'

Milo5 JaS - starosta: ale mal schv6lend t znesenie?

P6n Kovalik - obYvatel': mal som

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontro16r: mal l00 eur6'

Milo5 JaS - starosta: a 5. decembra , kd' si bol?

P6n Kovalik - obYvatel': ako?

R6bert Soltis - zistupca starostu: tert'z sa ideme hrat'na konkretne d6tumy? Sa rozpr6vaj

o normflnych veciach a nie kto bol kde

Milo5 Jats - starosta: nie bolo to tak

Pani Magdovrl - obyvatel'ka: smiesne si vysetrovatef? Co Ty tu hvaris 5' decembra' 5i

prekrodil neskutodne limit

Milo5 JaS - starosta: kfud, VY

Pani Magdovf - obYvatel'ka:

nerozPrt t ate

Jasne, vS rk iasne, vidime, jak nerozpr6vame'
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Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrolrir: v pripade, Le nebude uznesenie prijatd na

sirhlas pouZivania vozidla, ja tieto n6klady brrrlem povaZovat'za neirdelne vynaloZene n6klady

a mojou povinnost'ou je to ozn6mit'. Predo tar'eto n6klady

Milo5 JaS - starosta: dobre. a p6n Marcher .kf a chcete mi br6nit' vo vykone mojej sluZby'

funkcii vodi obci?

Pani Magdovi - obyvatel'ka: to nesir Tvoje slov5: starosta, to ne st Tvoje slov6'

Milo5 JaS - starosta: a di je?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontro16r: ked' zoberieme kalend6r, ked' zoberieme

kalend6r, pondelok, utorok

Milo5 JaS - starosta: je to br6nenie vo funk ri.

pani Magdovri - obyvatel'ka: vo funkcii taro, Le prekradujeS limity? To je branenie vo

funkcii?

Milo5 JaS - starosta: Vy nehovorte. Rozprar am ja.

Pani Magdovf - obyvatel'ka: ah6, pard6n.

Milo5 JaS - starosta: to je brfnenie vo funke ri.

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf Lorrhsl(rr: to znamen6, keby som

Milo5 JaS - starosta: doposial', doposial'nrame zamerand pozemky pod r6mskymi osadami'

m6me r6mske hliadky, teraz komunitne cen'rum. Dobre.

R6bert Soltis - zfstupca starostu: ale do to fiI6 spolodnd s tym kol'ko si minul za dopravu,

do to m6 spolodn6 s tyim MiloS?, Ze tu m6n c r6mske hliadky, Ze tu m6me, do si e5te povedal,

Ze tu m6me? io to m6 spolodnd s tym, Ze .r prekrodil rozpodet na dopravu? Co to m6 s tym

spolodnd? Preboha, vysvetli mi to. Nerozun rem, nech6pem.

Pani Magdovi - obyvatel'ka: Vybavuje v:.ctko.

Milo5 JaS - starosta: dobre, ditajte d'alej.

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrol6r: ju, ja hovorim st6le, pokial' nebude prijatd

uznesenie, ktorym starosta m6 povolenie. pretoZe, pokial' nie je sithlas, starosta napriklad

bude havarovat', abo do na ceste sa m6Ze st rt'hav6ria, kto bude zodpovedat'? On nemal sfihlas

na pouZivanie vozidla. Ked' bude havaro,lrt' Skoda, Skodu si bude vym6hat' od obecneho

irradu? V Ziadnom pripade, lebo on nemal .frhlas na to tam ist'. To nie len takto, do sa tyka

pefiazi,je tam aj

Milo5 JaS - starosta: kto o tom rozhoduje kde p6jde starosta do mesta vybavovat' na nejakd

irrady?

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrol6r: d6 sa to rieiit' osobne, Ze dostaneS pau56l

eurovy, alebo kilometrovy. Viete on navrhtrle
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MiloS .IaS - starosta: podirvajte od dneSnt ho dfla nie som ochotny pouZivat'to auto, kripime

novd alebo, ja nebudem, priklad, mne sa pt Lazi

R6bert Soltis - zfstupca starostu: ale verl' Milo5 nikto Ti nebr6ni jazdit' na Tvoiom aute, my

sa pytame, predo si prekrodil

Milo! JaS - starosta: ked'm6m poruchu n rpriklad oprava stoji 500 euro, zaplati mi to obecny

irrad? Tak dajte mi obecn6 auto a ja napi5e'rr len to, do sa prejazdi.

Rastislav Jarkovsky - poslanec: ale amoltrz6cir't

Miroslav Mihal'- poslanec: m65 tam amr'rtiz6ciu auta.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: m65 pau56lne n6hrady

Milo5 JaS - starosta: podirvaj

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: na kilometer je tam

Milos JaS - starosta: Ty sa vozis na firenrn,)m aute a je to v poriadku.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: 0,193 je tam

Milo5 JaS - starosta: dobre, doditajte to, I 'hs ideme

Rribert Soltis - zfstupca starostu: s tym rozdielom, Ze on sa vozi na firemnom aute a jemu

to pravdepodobne nadriadeni schv6lili, abl 'a vozil na tom aute.

Milo5 JaS - starosta: ja sa nevozim na fir,'tllnom aute teraz.

R6bert Soltis - z6stupca starostu: tak pc,rom do hovori!;,Le sa jazdi na firemnom aute?

Milo5 JaS - starosta: dobre. Preditajte to

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrolrir: No dobre d'alej je to v tret'om bode je to

Milo5 JaS - starosta: kfud

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontnrkir: skirmanie z6konnosti pri vykone

Milo5 JaS - starosta: kl'ud

Birrliv6 debata v pl6ne (pozn. zapisovatefl r )

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: uZ sme sa tu v minulosti bavili a ja som si to

dal za filohu a som to lryrobil, do sa ty] l postupu starostu obce pri vymenovani riaditel'a

Skoly. Tymto sa zaober6 $3 Z6kona 596 ,'roku 2003, o St6tnej spr6ve v Skolstve a nie tym 8,

do starosta tu dal, na vysvetlenie to je 01 lne, irplne od veci, ktord sir tam citovand, nem6 to

stym nid spolodneho. Vytrhnut6 zkonte'lu, nem6 to nid spolodndho. Keby si sa obhajoval

s tym, do si dal poslancom, to nem6 nid .nel65n6 s tlfm. Zitkon hovori presne: vymenovanie

riaditel'a. Riaditel'a vymenov6va na dr,hu funkdndho obdobia zriad'ovatel' 5koly alebo

zriad'ovatel' Skolsk6ho zariadenia. Zriat rvatel vymenov6va riaditel'a na piit'rodnd obdobie

a rada Skoly predklad6 kandid6ta. Rada ,ikoly predkladd kandid6ta na riaditel'a Skoly na

ziklad,e vysledkov vyberovdho konanir Zriatovatel ateraz toto pozor do 30 dni od
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predloZenia n6vrhu rady Skoly vymenuje rraditel'a, alebo pisomne zdovodni svoj nesirhlas

snavrhnutym kandid6tom rady. ztradovat,:l'vyhl6si druhd vyberove konanie podl'a $15 odo

df,a dorudenia ozn6menia rady Skoly od kedy dostane rada Skoly. Rade skoly pisomne

poverenie, Ze nesrihlasi. Zriad'ovatel' do : o dni odo dia predloZenia n6vrhu rady skoly na

zSklade druhdho vyberoveho konania vym -'1uje riaditel'a, alebo predloZi n6vrh na vyslovenie

nesirhlasu na najbliZsie zastupitefstvo. KeJ' nesirhlasi starosta s tifm vysledkom vyberovdho

konania, musi svoj nesirhlas, nesirhlas drrt' n& do zastupitel'stva' Ked' zastupitelstvo bude

strhlasi s jeho nesirhlasom, je to akur6t rrcdy v druhom kole, ked zastupitel'stvo nesrihlasi

zjeho nesirhlasom, to znamenit, Le vybtr,rvd konanie je platnd anem6 do ist'do d'alSie

v}iberovd konanie. To je, to, Le si tu star('}sta jeden odsek vynechal ztoho zdovodnenia' si

pouzil len ten odsek, ktorif Ti pasoval. T,r ZII&frer6, Le na schv6lenie navrhu na vyslovenie

nesirhlasu s navrhovanym kandid6tom sa vyZaduje srihlas 3/5 viidSiny vsetkych poslancov

prisluSn6ho zastuPitel'stva.

Milo5 JaS - starosta: pri druhom vyberor 'rm konani

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontro16r: neschv6li n6vrh na vyslovenie nesirhlasu

s navrhnutym kandiditom zriad'ovatel' do l5 dni vymenuje riaditel'a Skoly' To znamen6' ked'

Vy ste nesirhlasili sjeho nesirhlasom riarliret do 15 dni. Starosta mal do 15 dni vymenovat'

riaditel'a na z6klade

Milo5 JaS - starosta: do 30 dni

R6bert Soltis - zfstupca starostu: podk.rr p6n kontrol6r, ked'dovolite, aby l'udia pochopili'

lebo Vy ste toho vel'a Preditali.

Milo5 JaS - starosta: nie, toto doditajte a Prejdeme podl'a

R6bert Soltis - z6stupca starostu: vel'i, toho dital kontrol6r, Zeby som to skr6til a ozrejmil,

o do tu ide. Ty si poslal nejakd vyjadre'rre vlastne poslancom, lebo kv6li tomu sme chceli

robit' sch6dzu, predo si nevymenoval iloveka, ktory vyhral vyber' Napisal si n6m do

zd6vodnenia, Le to bolo z6konn6 akdc cituje5 vlastne ten z6:kon 596 zroku 2003' $4

konkretne, kde pi5e5, toto do pi5e5, do sr n6m zd6vodnil Milos je v z6kone uvedene vlastne

toto pojedn6va o tom druhom kole, o lorn druhom vyberovom konani' A to' do sa pise

o prvom vyberovom konani si tu vdbec rreuviedol. A tam si proste neviem, di z6merne abo

nastal omyl, toto si tam nenapisal. Zria,l',rvatel'do 30 dni odo dfla predloZenia n6vrhu rady

Skoly, vymenuje riaditel'a, alebo pisomr c od6vodni svoj nesirhlas s navrhnutym kandid6tom

rade Skoly.'l'oto si tam neuviedol do fsh r vysvetlenia aLlo, do sa piSe o tom druhom kole' To

je pravda. To, do si napisal, je pravda. A c nenapisal si to, do je, do je vlastne v tom, v tom, po

tom prvom kole. O tom prvom vybere. ' r si nezddvodnil predsa pisomne, predo si nesirhlasil
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s navrhnutim kandidftom rade Skoly. M rl si to zd6vodnit' pisomne, moment. Mal si to

predloZit' na zastupitelstve, zastupitel'stvo u zastupitelstvo malo hlasovat'. ei s tym Tvojim

nesr-ihlasom sithlasi alebo nesthlasf . A Ty 'i vlastne vymenoval bez toho, bez tych krokov,

ktord si mal urobit'. si s6m svojvol'ne vl,renoval druhd kolo druhe vyberovd konanie. Co

podl'a toho, nie Ze podl'a mfla to je z6kon jt tlnoducho

Milo5 JaS - starosta: dobre, dokondme sp'rvu kontrol6ra a prejdeme potom k tomu bodu hej,

Zeby sme konkrdtny boli, lebo

Ing. Milan Marchevsky - htavny konrro16r: starosta pouZil poruSil ustanovenie vyS5ie

citovane tym, ie nereSpektoval rozhodnuti ' rady Sko1y, nepostupoval podfa vy55ie uvedeneho

postupu, navrhnuteho kandidata nevymet rrval a svojvofne vypisal novd vyberovd konanie.

Jedn6 sa o zdvaLne poru5enie zdkona, z n oLllt11i pr6vnymi a finandnymi d6sledkami' Keby

sa napriklad niekto, ten uch6dzad, ktordh , si nevymenoval odvolal na sfd, p6jde rok a pol

p6jde s6d a nakoniec vyhr6 a obec but ,- platit', pretoZe starosta nepostupoval spr6vne'

V tychto veciach m6me uZ nejak6, m6me tr-r nejakd skrisenosti, m6m taky dojem, Ze nado sa

zbytodne vyva, nado zbytodne ideme do m,rZnych sporov, o ktorom jednom spore tu bude eSte

dneska red, taLe taLe tteL vyvol6vame .l)ory, ktord sir zbytodnd, pokiaf to z6kon jasne

explicitne hovori, jak m6 ten postup b1r' Dobre. Tol'ko, to znamen6, Le 1a som skondil

s mojim vykladom.

Milo5 JaS - starosta: pani Harsdghy sa hl t:i k tomu.

Ing. Eva Harsrlghy - referentka Oct : m6Zem? Vy asi zrejme ste nie celkom dobre

informovanf. Dria 21.7. bolo prvd vybero, c konanie na riaditelku z6kladnej Skoly.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: nemohli by ste prist' trochu bliZSie? Bo tam

stoiite niekde do zadu a tam V6s slabo po( trt', ta ja nem6m

Ing. Eva Hars6ghy - referentka Ocf : TakLe 21. jlla bolo prve vyberovd konanie na

riaditel'ku Skoly

Ing. Marchevsky - hlavny kontrol6r: nt

Ing. Eva Harsfghy - referentka OcU: r rtla Skoly sa nezhodla, neurdila, nedala Liadny n6vrh

starostovi, tym p6dom sa vyberovd konr'nie zopakovalo. Druhd, v podstate bolo v podstate

25.8., ak si dobre pam[t6m, tam rada 5k,,ly rozhodla, dostal starosta n6vrh na vymenovanie

kandid6ta irspe5ndho, kde on potom nrrrledne dal rade Skoly vyhl6senie, vyjadrenie, Ze

nevymenuje

Ing. Milan Marchevsky - hlavny [snf1,l6r: a jak to zd6vodnil?

Pin Veverka - koordin{tor Teach lbr Slovakiaz bez odovodnenia
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Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrol6r: ajak to zd6vodnil? On musi zdovodnit'

nesfhlas svoj.

Milo5 JaS - starosta: z d6vodu nespolupr6t c

Ing.EvaHarsrighy-referentkaocU:nien.letamjetozdovodnenie

Mgr. Martina s6d6rov6- uiitel'ka: zd6vo Inenie nebolo

Ing. Eva Hars6ghy - referentka Ocf:ja t e viem, ja hovorim chronologiu'

Mgr. Martina 5rid6rov6 - uiitel'ka: ni-' je tam zd6vodnenie, m6zem to potvrdit'som

podpredsednidka radY SkolY.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny Ls1116lrir: pisomne zdovodneni svoi nes[rhlas

Ing. Eva Harsrlghy - referentka OcU: pO tlem pozriet' aIerazV6m hovorim chronol6giu'

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrolrir: a vy, ja len hovorim, Ze postup nebol' to 'iedno

cl

Milo5 JaS - starosta: jak to, Ze nebol postrrlr

Ing. Eva Harsdghy - referentka ocU: pr r prvom vyberovom konani nebol urdeny kandid6t'

n6vrh zo strany rady Skoly nepri5iel.

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrolr'rr: no, dobre' dobre

Mgr. Martina S6d6rovi - uiitel'ka: m62trn eite? Zle d6tumy hovorite, m6Zem ich doplnit'?

Ing. Eva Harsfghy - referentka ocu: poe kajte. Dopoviem ja, potom budete hovorit''

Milo5 JaS - starosta: Podkajte

Ing. Eva Harsighy - referentka OcU: nr '' to je jedno dobre'

Milo5 JaS - starosta: kl'ud, rozpr6va jedn r

Mgr. Erika Sebejovi - poverenf riaditel'ka: to nie je jedno

Ing. Eva Harsrlghy - referentka OcU Druhd bolo v auguste, tam bol urdeny kandid6t'

pri5iel n6vrh od rady (koly, starosta si vyjadril, Ze nevymenuje, ked' bolo dorudend to

vyjadrenie rady Skoly do 15 dni bolo vyhl rsend vyberove

Ing. Milan Marchevsk;f - hlavny kontrol6r: pisomne zd6vodni n6vrh nesrihlas.

Ing. Eva Hars6ghy - referentka OcU: rretie vyberov6 konanie. Podkajte e5te. CiLe teraz'

Ked'nemenuje teraz, tak vlastne pochybi.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny ksnfl,rl6r: a predtym nepochybil?

Ing. Eva Harsighy - referentka Oc L : ale teraz pochybi, ale teraz to musi dat' do

zastupitel'stva'Vprvomkole,kedybolol'r'v{vyberovdkonanie'taknebolpovinny

R6bert Soltis - zdstupca starostu: ale pani Harsdghy nerozumiete tomu, do sme tu ditali

cit6ciu zakona,vlastne po prvom vybere rrral bud' do 30 dni od predloZenia toho n6vrhu rady
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Skoly vymenovat't0 osobu, ktor6, ktorfi m,r predloZila td rada Skoly ako ndvrh alebo pisomne

od6vodnit'svoj nesfhlas s tym kandid6tom

Ing. Eva Harsighy - referentka OcU: ra,lt Skoly

R6bert Soltis - zfstupca starostu: no 6nc

Ing. Eva Hars6ghy - referentka OcU: tarrr to 5lo.

lng. Milan Marchevsk;f - hlavny kontrolrir: i pisomne?

Ing. Eva Harsfghy - referentka OcU: p( t.[em to pozriet'.

Mgr. Erika Sebejovrl - poverenf riaditt'l'ka: m6Zete to ist'pohfadat', ale my to m6me tak

isto. Ked'm6Zem pani Hars6ghy opravit'. I'rvd kolo vyberov6ho konania na funkciu riaditel'ky

bolo 28.6, posledny Skolski defl.

Ing. Eva Hars{ghy - referentka OcU: pi rrl6n

Mgr. Erika Sebejovri - poverenf riaclitt I'ka: r.'tedy nebol n6vrh podan5i, ked'Ze sme nemali

n6vrh na kandid6ta.. Druhd vyberove konanre bolo22.jtla, presne v lehote 30 dni sme dostali

odpoved' od zriad'ovatel'a $koly, kde '-,,rlo napisand, Le pen zriad'ovatel' nevymenuje

navrhovandho kandidita, ale nebolo tam o l,)vodnenie, diZe bolo napisand len, Ze nevymenuje'

DalSie vyberove konanie bolo vypisand, craz na 23. septembra, kedy prebehlo an6vrh na

vymenovanie zase rada Skoly pod6 hned' r ten defl odpoved eSte nem6me.

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrol6r: ja by som k tomu este dodal. Tu sa hovori

o dvoch. Berme, Le prve akoZe nebolo, le ir,r nebolo, nevySiel z neho Ziaden vysledok. Druh6

vol'ba je vtedy, ked'starosta nesirhlasil a,r1 poslanci nesrihlasia avtedy sa vypiSe druhd kolo'

Nehovorme, Ze jedna vol'ba bola, t6 prv6. io sa nezhodli, t6 prakticky bola moritn6. Hej. Tak

nehovorme, Ze druhe konanie, druhd konanre by bolo, keby nebol, keby bol postupoval podl'a

zdkonatohto, ja nesfhlas. Poslanci sirhlas .r s nesthlasom a vypi5eme druhd kolo' To je o tom,

To nebolo druh6 kolo, to bolo riadne prvd kolo.

Mgr. Erika Sebejov:i - poveren:l riaditr:l'ka: a este ak m6Zem povedat', to prv6 kolo bolo

nerozhodne aj vd'aka tomu, Le pdn starostu si doviezol dlenku rady Skoly, ktorf ovplyvfloval

ako m6 hlasovat'.

R6bert Soltis - zistupca starostu: a'.tle m6te na to d6kazy? To si nem6Zete len tak

povedat'.

Mgr. Erika Sebejovrl - poveren{ riadittl'ka: zavol6me si tti

R6bert Soltis - zf stupca starostu: to za: c nem6Zeme tak

Milo! Ja! - starosta: dobre, .la potom zar r,l6m tieZ, urobim patridnd kroky k tomu.

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf ksnfl,r16r: dobre, skrdtka
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Mgr. Erika Sebejovi - povereni riarlitel'ka: p6n starosta, prepfdte leraz ste uk6zal

vSetkym, aky ste Vy nepriatef Skoly. O, j zadiatku idete proti n6m. Tol'ko z mojej strany

apotom, pri dalsej vol'be, ked'uZ sme p'rtej vofbe sa hl'adal kandid6t aLvo vranovskom

okrese. BohuZiaf, my sa medzi sebou p(,,/neme l'udia. TakLe dlovek, pani Hars6ghy nech

povie, manZel pani Hars6ghy telefonoval rrOjmu zn6memu, aby mu dohodil niekoho, kto by

mohol kandidovat' na riaditefa tejto S^.oly. BohuZial' nadiktoval moje meno s mojim

telef6nnym dislo. Nech to povie pani Ha's6ghy, lebo ked'Ze je to jej manZel aaj spoluZiak

dotydn6ho

Milo! JaS - starosta: podtvajte, ja som niL,rho nenah6flal. Som nikoho nenah6ial. Dobre?

Mgr. Erika Sebejovri - poverenf riaditct'ka: m6jho blfvaldho kolegu. Vy nie, ale tak VaSi

l'udia asi 6no.

Milo5 JaS - starosta: ale podrivajte, bol,, zverejnene, Lehladdme riaditefa Skoly. M6Ze sa

prihl6sit' aj z Bratislavy.

Mgr. Erika Sebejov{ - poverenf riaditel'ka: No v poriadku

Ing. Milan Marchevskf - hlavny kontrokir: Dobre, aby sme povedali, uL ie, uZ je

vymenovany riaditef pani riaditefka?

Mgr. Erika Sebejov:l - poverenf riaditel'ka: nie, nie je, eSte nem6me odpoved'.

Ing. Milan Marchevskf - hlavnf kontrr,kir: a druhd kolo uZ rada Skoly rozhodla?

Pdn Veverka - koordin6tor Teach for Slovakia: 6no

Mgr. Martina Srltl[rovi - uiitel'ka: 6no tLboli vol'by 6no. Niivrh je uZ podany

Ing. Milan Marchevsky - hlavnf kontrolrir: a dali ste stanovisko starostovi?

Mgr. Erika Sebejovri - povereni riaditt t'ka: prosim?

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrokir: p6novi starostovi

Mgr. Erika Sebejovri - poveren6 riaclitt I'ka: 6no

Ing. Milan Marchevsky - hlavny korrtrol6r: a kto m6me riaditel'ku Skoly, di nem6me

pr6voplatne zvolenir?

Mgr. Martina Srid6rov{ - uiitel'ka: e:.le nem6me odpoved' od p6na starostu. N6vrh sme

dali, rada Skoly

R6bert Soltis - z6stupca starostu: a eStr rtepre5la z6konn6 lehota takZe

Mgr. Erika Sebejovrl - povereni riaclitt'l'ka: e5te nem6me

Ing. Milan Marchevskf - htavny ;16nf1,116r: a kedy, kedy ste to dali?

Mgr. Erika Sebejovri - poverenf riaditrl'ka: 23 septembra

R6bert Soltis - z{stupca starostu: do?

Mgr. Erika Sebejovri - povereni ria<Iitt!'ka: 23 septembra.
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Rribert Soltis - zfstupca starostu: no, tak cSte ie v lehote.

Mgr. Erika Sebejovf - poverenf riaditel'ka: 30 dni, tak 6no.

Ing. Milan Marchevsky - hlavny kontrr,kir: no dobre, dobre. No zatial' toto je, toto je, by

som povedal d6vod, ktor;f by trebalo, pokrlf sa budir robit'priet'ahy vtomto smere postirpit'

dakde vy55ie, lebo to je, to je skutodne irrdne poru5ovanie z6kona. Dobre, z mojej strany

tol'ko ku tomu.

Ing. Eva Harsighy - referentka OcU: ni ie tam zddvodnenie. IbaZe neakceptuje.

Mgr. Martina S:iddrovf - uiitel'ka: 6no

R6bert Soltis - zistupca starostu: takZe poruSil postup jednoznadne, takZe treba to dat' na

pravf mieru, aby sme fakt sa ne nevysti,rili riziku, Ze nejakej Zaloby aplatit'to niekomu

odSkodn6 zato,Le aby sme postupovali sp avne.

Rastislav Jarkovskf - poslanec: dobre toto sfi zdkony, ale Milo5 mi povedz, jaky m65

probldm so Skolou, alebo ch6pe5,Sak Teath fbr Slovakiatu je, deti maj0 dobre vysledky, deti

sf spokojn i Liaci a Ty jakli, tam je probldm ' Ako do sa tyka riaditel'ky?

Milo5 Ja5 - starosta: nespolupr6ca pani rr r,litel'ky s obecnym irradom.

R6bert Soltis - zistupca starostu: ale to rt tak6 v$eobecnd, podirvaj to je

Milo5 JaS - starosta: jednoducho poviem tak. Zavolal som si pani riaditel'ku, poslala mi pani

predsednidku rady Skoly. Ako m6Zeme m\ vystupovat'na

Mgr. Iveta Markoviiovti - uiitel'ka: to r ie je pravda p6n starosta

Milo5 JaS - starosta: bola pani Mydliaro' l pri mne

Mgr. Iveta Markoviiov6 - uiitel'ka: eSt, raz, prepadte

Milo5 JaS - starosta: ale nem6Ze rozhodt i at'o tom

Mgr. Iveta Markoviiovf - uiitel'ka: ale Vy neprekrircajte veci, lebo

Milo5 JaS - starosta: neprekrircam, ked' r tz

Mgr. Iveta Markoviiovli - uiitel'ka: prcpldte

Milo5 JaS - starosta: podkajte rozpr| rtm ja. Ket raz si pozvem pani riaditel'ku, tak

nemflZete mi poslat'pani uditefku a ona p,tzafi.na mf,a, ktore veci sa ja chcem pytat'.

Mgr. Iveta Markoviiovri - uiitel'ka: prcp6dte, p6n starosta, nehovorite pravdu, nehovorite

pravdu, alejaluL

Milo5 JaS - starosta: ona nem6Ze rozum e t'. nesk6dte mi do redi

R6bert Soltis - zistupca starostu:: Mi ,,!. ale Sak bud sluSny pre Boha. Sak sa rozptdvaj

sluSne

Mgr. Iveta Markoviiovf - uiitel'ka: ia lrcem iba povedat'pravdu

R6bert Soltis - zfstupca starostu:: ked' .r taky nesluSny
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